



كنوز عمان القابضة
Kunooz Oman Holding

سياسة التدخين

SMOKING POLICY STATEMENT

It is the policy of **Kunooz Oman Holding** to protect the health of its staff and stakeholders.

تتوجه سياسة شركة كنوز عمان القابضة في حماية صحة الموظفين وكل من له علاقة بأعمال الشركة.

Smoking is prohibited in all worksites, without exception. This includes offices, camp, and staff house in other sites. This includes meeting rooms, private offices, hallways, and restrooms. Smoking is also prohibited in Company owned or leased vehicles or equipment


التدخين ممنوع في جميع مواقع العمل ، من دون استثناء. وتشمل المكاتب ، وسكن الموظفين. وهذا يشمل قاعات الاجتماعات والمكاتب الخاصة ، والممرات ، ودورات المياه. كما يحظر التدخين في مركبات أو معدات الشركة أو تلك المستأجرة.

Smoking is only allowed in designated smoking areas. No one may smoke along any path way or walk way leading to or from the designated smoking area. No visible evidence of smoking habit such as empty packets or cigarette ends shall be left in these areas at the surrounding of the Company premises.

التدخين مسموح فقط في الأماكن المخصصة للتدخين. لا يجوز لأحد أن يدخن على الطريق المؤدية إلى المنطقة المخصصة للتدخين. ويجب ألا يترك آثار واضحة على التدخين مثل علب السجائر الفارغة في أي من المناطق المحيطة بمباني الشركة.

Failure to comply with all of the components of this policy will result in disciplinary action that can lead up to and include employment termination.

عدم الامتثال لكافة مكونات هذه السياسة سيؤدي إلى الإجراءات التأديبية التي يمكن أن تؤدي إلى إنهاء الخدمة.


Scott Watson
COO


Haitham Al Wahaibi
HSSE Manager

سكوت واتسون
الرئيس التنفيذي للعمليات
هيثم الوهبيبي
مدير البيئة والصحة والسلامة